

CFPNA AGM April 16, 2026
Proposal for a new executive board position: Bilingual Stewardship

Position title:

Bilingual Stewardship Chair

- Voting member

Description:

The Bilingual Stewardship Chair will support the inclusivity of the Association through French-English bilingualism. Activities of the Chair will include supporting the Executive team with translating all Association written materials (e.g., by-laws, agendas) and social media and/or email communications. The Chair will also support opportunities for French-language education, professional development, and engagement opportunities for members and the Association. At their discretion, the Bilingual Stewardship Chair and other executive members will collaborate to coordinate and delegate Association activities relevant to bilingualism.

The position will be occupied by a member whose first language is Canadian French and who can speak, read, and write fluently in both French and English.

AGA de l'ACIMF – 16 avril 2026
Proposition de création d'un nouveau poste au sein du conseil exécutif : responsable du bilinguisme

Titre du poste :

Présidence – Responsable du bilinguisme

- Membre votant(e)

Description :

La présidence – Responsable du bilinguisme appuiera l'inclusivité de l'Association par la promotion du bilinguisme français-anglais. Les responsabilités comprendront le soutien à l'équipe exécutive pour la traduction de tous les documents écrits de l'Association (p. ex. : règlements administratifs, ordres du jour), ainsi que des communications sur les médias sociaux et/ou par courriel.

La personne titulaire du poste soutiendra également les occasions de formation, de développement professionnel et d'engagement en langue française pour les membres et pour l'Association. À sa discrétion, la présidence – Responsable du bilinguisme collaborera avec les autres membres de l'exécutif afin de coordonner et de déléguer les activités de l'Association liées au bilinguisme.

Le poste sera occupé par un membre dont la langue maternelle est le français canadien et qui maîtrise couramment le français et l'anglais, tant à l'oral qu'à l'écrit.